
 

 

ARTIKEL 47 VRAGEN 

 
Aan het college van burgemeester en wethouders van Maastricht 
Postbus 1992 
6201 BZ  MAASTRICHT 

 
Maastricht, 9 juli 2021 

 
Betreft: Art. 47 vragen van SP over procedures bij herhaalaanvragen bijzondere bijstand 
 
 
Geachte college,  
 
Omdat de hulpdienst van de SP signalen kreeg van mensen met een beperking dat zij jaarlijks een 
verklaring moeten vragen bij hun huisarts als ze een aanvraag indienen voor bijzondere bijstand in 
verband met een vergoeding voor was- en kledingslijtage, hebben wij vragen gesteld aan de 
wethouder hierover.  
Onlangs kregen wij van u hierover goed nieuws.  
U meldde dat als mensen jaarlijks bijzondere bijstand aanvragen voor extra kosten in verband met 
een (structurele) beperking, zij niet meer ook jaarlijks hiervoor langs de huisarts moeten gaan om dit 
te laten onderbouwen. U schrijft aan ons “Deze zinsnede is vandaag uit de brieven gehaald als het 
een herhaalaanvraag betreft.” 
 

Het is bijzonder fijn voor alle mensen met een beperking dat deze vereenvoudiging in de procedure is 

aangebracht. Maar het leidt tot enkele vervolgvragen. 

1. Is deze regel nu geschrapt voor alle soorten van herhaalaanvragen voor bijzondere bijstand?  

2. Zo nee, waarom niet?  

3. Bent u van plan om deze regel voor meer soorten herhaalaanvragen te schrappen? 

4. Gaat u actief op zoek naar verdere mogelijkheden van vereenvoudiging van administratieve 

procedures, vooral in procedures die voor cliënten erg belastend zijn, zonder dat ze een 

aantoonbare meerwaarde geven, omdat er sprake is van een herhaalaanvraag? 

 
Met vriendelijke groet,  

Ariane Schut 
Socialistische Partij 


